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1. Valg af dirigent. 
 
Efter forslag fra bestyrelsen blev John Gylling valgt som dirigent 
 
Dirigenten konstaterede at generalforsamling var indvarslet korrekt efter foreningens vedtægter og at den 
derfor var beslutningsdygtig. 
 
Endvidere konstaterede dirigenten at der var udleveret 28 stemmesedler. 
 
2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbende år og planer for det kommende år til      
    godkendelse. 
 
Dirigenten gav ordet til formand for bestyrelsen Anker Birker for aflæggelse af beretning og redegørelse for 
planer.  
 
Der er nu gået et år mere siden vi holdt vores Generalforsamling. 
Sidst kom der 2 nye bestyrelses medlemmer ind, Erik Birksø Pedersen og Holger Thiele. 
Bestyrelsen har konstituerede sig: 
Formand: Anker Birker 
Næstformand: Erik Pedersen. 
Kasserer: Flemming Christensen 
Sekretær: Erik H. Christensen 
Teknik: Holger Thiele 
 
Der er sket en del siden sidst. 
Opsigelse af vores aftale om program leverancer og aftale om Selector boks, fra You See, samt vores aftale 
Internet fra Dansk Kabel Tv. 
Dette kommer af vi ville indføre pakker på vores net, dette kunne ikke lade sig gøre uden at vi enten 
udbyggede vores net til 862 mhz. Eller vi opsagde aftalen om selector boks. Vi valgte at opsige aftale 
omkring selectorbokse. 
Vi har dog efterfølgende tegnet en ny kontrakt, med You See, angående leverancer af betalingskanaler. 
De Digitale kanaler som er must carry kanaler, vil vi udsende på vores net som DVBT. 
Vi har efterfølgende haft mange møder med forskellige udbydere, omkring forskellige løsninger, hvordan 
vi kunne løse denne opgave med flere pakker, da vi har tænkt meget på IP-tv, men da der ikke endnu er 
nogle rigtige aftaler omkring de forskellige kanal udbydere, har vi valgt den løsning fra i første omgang. 
Med hensyn Internet har der været mange overvejelser, hvad skulle vi, vi vil gerne tjene nogle penge til 
vores forening, så derfor har vi truffet beslutning om at have vores eget Internet. 
Vi har haft 2 udbydere inde på at lave løsningen til os den ene var Panther-Net design. Hvilket vi har 
fravalgt da deres bud er alt for dyrt. 
Derfor har vi valgt en løsning med Danssupport i Odense, de har lavet en god løsning til Næsby 
Antennelaug. Hvilket vi vil lave et samarbejde med omkring HOTline på Internet og IP-telefoni. 
Vi vil også købe noget af deres udstyr som de ikke bruger mere, det var mere for at komme så billigt i gang 
som muligt. 
Vores tanke er fremover at udbygge med Fiber til vores D3 forstærkere. 



Det skyldes at så er vi med i udviklingen, og vi har i øjeblikket mange gamle kabler som vi har nogle brud 
på, samt at vi har lavet en aftale med et område i Nr. Søby om leverancer af Tv-signaler og Internet 
forsyning, samtidig er vi meget tæt på selve Nr. Søby, hvor vi så kunne gå i gang med at forsyne også hvis 
der interesse nok.  
Vi har også optaget Broåens antennelav som fuldgyldige medlemmer af vores forening. 
Formandens beretning blev godkendt med 25 stemmer for og ingen imod. 
  
3. Aflæggelse af regnskab for det forløbende år til godkendelse. 
 
 Regnskabet for året 2006/07 blev fremlagt af kassereren. 
 Regnskabet viste et overskud på 197.271 kr. 
 Efter spørgsmål vedr. gebyr for at åbne og lukke for tv-signalet, samt spørgsmål vedr. 
 rykkergebyr blev regnskabet vedtaget med 26 stemmer for og ingen imod. 
  
Hvis et medlem ønsker regnskabet udleveret kan det ske ved henvendelse til et bestyrelsesmedlem. 
 
 
4. Eventuelle forslag 
 
Der var kun kommet forslag fra bestyrelsen vedr. ændringer af vedtægterne. 
Forslag er ændring af: 
 
§ 4 stk.1 så den nye tekst er som følger:  

Der opkræves hos medlemmerne et bidrag (kontingent) pr. husstand til bestridelse af omkostningerne 
ved foreningens drift og vedligeholdelse. Kontingentet deles op i drifts- og abonnementsbidrag, og 
fremgår af det til enhver tid gældende takstblad.  

§ 4 stk.3 så den nye tekst er som følger: 

Bidraget (kontingentet) fastsættes hvert år på generalforsamlingen for det kommende regnskabsår og 
bekendtgøres i takstbladet.  

§ 4 stk.4 så den nye tekst er som følger: 
 
     Første periodes bidrag betales fra den måned, hvor indmeldelse finder sted 
  
§ 5 stk.1 så den nye tekst er som følger: 

I tillæg til det i § 4 nævnte bidrag (kontingent) opkræves hos den enkelte tilsluttede husstand tillige de 
beløb, som følger af de ydelser (programforsyning, internetadgang m.v.) som  husstanden har valgt at 
modtage fra foreningen. Disse ydelser opkræves i henhold til det i § 4 stk. 3 nævnte takstblad. 

§ 7 stk.1 så den nye tekst er som følger: 

Medlemmernes modtagelse af ydelser fra foreningen sker i henhold til det til enhver tid gældende  
takstblad. Dette bekendtgøres på infokanalen samt på foreningens hjemmeside.  



 
 

§ 8 stk.3 så den nye tekst er som følger: 

 Medlemmer, der ikke er omfattet af en lokalplan, hvor tilslutning til antenneanlæg kræves, er ved 
udmeldelse forpligtet til at betale foreningen sin forholdsmæssige andel af foreningens gæld, med 
opgørelse på den dato, hvor udmeldelsen træder i kraft.  

§ 10 stk.5 så den nye tekst er som følger: 

1. Dagsordenen for den ordinære generalforsamling skal mindst indeholde følgende otte punkter:  
1. Valg af dirigent  
2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år og planer for det kommende år til godkendelse  
3. Aflæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse  
4. Eventuelle forslag  
5. Behandling af budget og fastsættelse af bidrag (drifts- og abonnementsbidrag) samt tilslutningsafgift, for det 

kommende regnskabsår  
6. Valg af bestyrelse og 2 bestyrelsessuppleanter  
7. Valg af revisor og en suppleant for denne  
8. Eventuelt  

forslag til behandling under dagsordenens punkt 4 skal med navns underskrift være et 
bestyrelsesmedlem i hænde senest 10 (ti) kalenderdage før generalforsamlingen.  

§ 10 stk.6 så den nye tekst er som følger: 
           Fristen for indsendelse af forslag skal bekendtgøres samtidigt med 
           indkaldelse til generalforsamling 

 
§ 14 stk.1 så den nye tekst er som følger: 
           Foreningen forpligtes i alle forhold, herunder ved køb, salg og pantsætning, 
           ved underskrift af to bestyrelsesmedlemmer, hvoraf den ene skal være formanden eller 
           næstformanden. 
 
§ 17 stk.1 så den nye tekst er som følger: 

Dersom et medlem ikke efter påkrav har indbetalt en ham påhvilende forpligtelse til foreningens kasse, 
kan bestyrelsen overgive sagen til inkasso og lade medlemmets tilslutning til anlægget afbryde. 
Medlemmet er pligtig at betale samtlige udgifter, der er en følge af den manglende indbetaling, 
herunder for afbrydelse samt gentilkobling til anlægget. 

§ 25 stk.2 så den nye tekst er som følger: 

Bestyrelsen kan beslutte at igangsætte udvidelser af anlæggets kapacitet og anvendelsesmuligheder, 
såfremt sådanne beslutninger holder sig indenfor de rammer, som følger af tidligere 
generalforsamlingsbeslutninger.  

Forslaget blev enstemmigt vedtaget  
 Da forslaget er en vedtægtsændring og der ikke var mødt så stor en del af foreningens 
 medlemmer op at kravet om flertal kunne imødekommes vil der blive indkaldt til 
 ekstraordinær generalforsamling. 



 
 

5 Behandling af budget og fastsættelse af bidrag (drifts- og abonnementsbidrag) samt  
    tilslutningsafgift, for det kommende regnskabsår 
 
    Budgettet for perioden 1/7 2008 til 30/6 2009 blev fremlagt og gennemgået. 
    Nøgletallene er: 
                       Forventede indtægter: kr. 7.526.614,- 
                       Forventede udgifter:   kr. 6.838.6970,- 
    
     Abonnementsbidraget stiger til kr. 1700,- inkl. moms. 
                      Driftsbidraget stiger til kr. 550,- inkl. Moms 
 Tilslutningsbidraget fortsætter uændret på kr. 5800,- inkl. Moms 
                      I august 2008 forventes 2.403 tilsluttede og i januar 2008 forventes der at være 2.418  
 tilsluttede.  
    
   Budgettet blev enstemmigt vedtaget.     
 
  
6 Valg af bestyrelse og 2 bestyrelsessuppleanter. 
 
   Ifølge vedtægterne skulle der være valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. 
   Der blev opstillet 4 kandidater:   
   Anker Birker (nyværende formand)  25 stemmer 
   Erik H Christensen (nuværende sekretær) 23 stemmer 
   Freddie Ludvigsen (nuværende suppleant)   4 stemmer 
   Keld Jacobsen (tidligere revisor)  23 stemmer 
 
   Den nye bestyrelse består nu af flg. personer: 
   Anker Birker Keld Jacobsen, Erik H. Christensen, Erik Petersen 
   samt Holger Thiele. 
   Bestyrelsen konstituerer sig på der først kommende bestyrelsesmøde.  
   
   Ifølge vedtægterne skal der ved hver generalforsamling vælges 2 suppleanter. 
   Der blev opstillet 3 kandidater. 
   Søren Kær    17 stemmer 
   Freddie Ludvigsen   14 stemmer 
   Peter Sikora   21 stemmer 
   Peter Sikora er 1. suppleant og Søren Kær 2. suppleant . 
     
7 Valg af revisor og en suppleant for denne. 
   
  Sten Søgård (registreret revisor) valgt enstemmigt. 
  Ulrik Hansen enstemmigt valgt som revisorsuppleant. 
 
8 Eventuelt 
 
   Under dette punkt informerede bestyrelsen om de kommende pakker som vil blive tilbudt    



   foreningens medlemmer fra d. 1. oktober. 
 
   Dirigenten takkede for god ro og orden og gav ordet til formanden (Anker Birker), som afsluttede 
   generalforsamlingen ved at takke for en god og livlig aften. 
 
 
 
 
 
 
 Dirigent: John Gylling 
 
 
 
 
Referent: Erik H. Christensen 
 
     
 


